



VLAAMSE  
ATLETIEKLIGA

# Verslag

## Aanwezig:

M. Seminck, G. Follens, G. Struys, J. Jacobs, T. Willaert, E. Chevrolet, P. Van Waes, M. De Vylder, L. Peetroons, J. Van Peteghem (verslag)

## Verontschuldigd:

Afwezig: R. Ramakers

---

## 1 GOEDKEURING VERSLAG

- 29 april: bijkomende info: regiovergaderingen Jeugd zullen niet met 2 afgevaardigden doorgaan, maar telkens met één afgevaardigde.
- 20 mei (strategische rvb): bevestiging dat er dus wel degelijk wordt doorgegaan met de 3<sup>de</sup> graad.

## 2 STRATEGISCHE DAG 6 JULI: LOCATIE / FORMAT

Een breder profiel qua consultant op vlak van communicatie is beter dan iemand specifiek gespecialiseerd in social media.

Beslissing nemen over het starten vanuit een algemeen standpunt?

Patrick heeft een analyse gemaakt en er zou een strategie uitgewerkt moeten worden naar al onze topics: communicatie naar eigen atleten/clubs, communicatie naar de pers/media, communicatie naar de atleten die we nog niet bereiken en 'Brandbuilding' als 4<sup>de</sup> topic.

Er wordt geopteerd om een algemeen consultant te raadplegen en van daaruit te vertrekken. Zaal 'De Portier' (Erembodegem) is alleszins beschikbaar en wordt vastgelegd door Mieke.

Paulien Dewyngaert wordt ook uitgenodigd op deze dag.

## 3 SPORTKAMPEN

Er wordt vastgesteld dat de laatste jaren de interne jeugdkampen (Pup-Min) die de federatie organiseert, minder succes kennen. Blijven we deze organiseren?

Voor- en nadelen worden afgewogen.

Het uit handen geven geeft de federatie minder inkomsten, maar natuurlijk moet er ook rekening gehouden worden met de tijd die het personeel erin stopt.

Patrick suggereert dat het format sportkampen eerder in het kamp van de clubs gelegd moet worden. Tony maakt nog de opmerking dat Sporta concurrent is van de federatie (weliswaar op vlak van Recreatie) en daarom twijfelachtig om met hen in zee te gaan.

Vraag is: doen we verder in het algemeen? Zetten we een samenwerking op met Sporta? ...?

Consensus: Liesl tekent samen met Sporta een ("wit product") model uit. (zowel sportkampen van de federatie als sportkampen van clubs). Dit resultaat eerst afwachten.

## 4 BELEIDSNOTA VAT

David Evenepoel (voorzitter VAT) is aanwezig om het werkingsdocument met missie voor te stellen.

Zij zijn in hoofdzaak een adviescommissie en streven naar een gelijke verdeling tussen een vraag gestuurde werking door de beleidscommissies, raad van bestuur, kwaliteitsmanagers en het personeel van de federatie en adviezen uit eigen initiatief.

Het beslissingsrecht ligt bij de beleidscommissies van de federatie. Zij formuleren -wanneer het advies al dan niet opgevolgd wordt- een argumentatie aan de VAT.

Er wordt nog gepeild naar de samenstelling van de huidige VAT-commissie.

Een gezonde mix van verschillende disciplines is het best om tot een goed resultaat te komen.

Bijkomende vraag namens de VAT naar de overige beleidscommissies om een duidelijk kader te scheppen per domein.

Het document wordt nog licht bijgewerkt (details) maar is bij deze alvast bekrachtigd.

## 5 NIEUWE VZW-WETGEVING

In maart 2020 gaan onze Statuten sowieso enkele wijzigingen moeten ondergaan. 1 januari 2020 wordt echter de nieuwe VZW-wetgeving reeds van kracht, ook van toepassing voor onze clubs. De overgangperiode voor aanpassing van de Statuten bedraagt 4 jaar maar in tussentijd is de nieuwe regelgeving dus wel al van toepassing, ongeacht of de Statuten reeds werden aangepast of niet.

Later op het jaar worden de details voor de federatie zelf en de ondersteuning van de clubs uitgewerkt.

## 6 FEEDBACK GOLAZO

I.h.k.v. de Memorial Van Damme en 40-jarig bestaan van de federatie is er een actie op poten gezet. Alle administratie gebeurt bij het personeel van de MvD.

## 7 FEEDBACK COMMISSIES

### 7.1 Competitie

Laatste vergadering:

- Er zijn nog steeds 8 clubs die hun clubuitrusting niet hebben doorgegeven
- Eerste zaterdag van Oktober zijn er geen wedstrijden: datum voor de denkdag?
- Voorstel samenstelling BVV Cad/Sch M+V werd opgemaakt. Lastenboek zal ook in functie hiervan aangepast moeten worden
- Denkoefening werd gemaakt voor een samenvoeging van de interclub A.C..
- Sportreglementen werden al een eerste keer bijgewerkt, nog niet definitief!
- Zowel in de provincie Oost-Vlaanderen als Antwerpen zijn er problemen om nog beschikbare juryleden te vinden.
- Evaluaties BVV is voor volgende vergadering. Tegen dan zijn ze allemaal afgelopen.

### 7.2 Recreatie

Laatste vergadering:

- voornamelijk voorbereiding van de jaarlijkse studiedag. Inmiddels ligt alles vast. Het tijdsregistratiesysteem zal hier voorgesteld worden.
- Idee om in de nieuwsbrief van Atletiek&Co een rubriek te krijgen?
- Bespreking bijscholingen
- Afspraak met NN Running Club

Als er niks dringend meer bijkomt, zal er vermoedelijk geen vergadering zijn in juni.

### 7.3 Jeugd

Robin is afwezig

## 8 FEEDBACK TOPSPORT

Naast het verhaal omtrent regionale werking werden ook de elitestages besproken, met name Belek en Albufeira.

Één zeer concreet actiepun: is het nog nuttig voor halve fond-lopers om naar Belek te gaan?

Meningen verschillen.

Albufeira is een klassieker als stageplaats maar heeft al wat pluimen verloren qua accommodatie. (Is op te volgen).

Enkele wijzigingen qua criteria voor het WK in Doha. Naast de entry-standards (prestatiecriteria) zullen er namens de IAAF ook uitnodigingen kunnen gebeuren voor alle disciplines tot top-24 atleten.

Intussen zijn de criteria voor de OS ook bepaald. Daar heeft het BOIC beslist dat de internationale criteria overgenomen worden, behalve voor wedstrijden op de weg (marathon en snelwandelen). Aanvullen kan ook op basis van de World-ranking.

Wanneer bij een discipline meer dan 3 atleten het minima halen, is de beste prestatie doorslaggevend (en niet de plaats op de World Ranking).

Turbostage in Sittard: in vergelijking met de vorige edities werd een positieve evolutie vastgesteld op basis van opkomst en organisatie.

Nationale commissie topsport: er moeten 2 afgevaardigden namens de VAL aangeduid worden.

LBFA: Bruno Schroeven en Noel Levecq

Patrick Van Waes en Mieke Seminck zijn kandidaat als het eind juni/begin juli kan doorgaan.

## 9 BENOEMING LEDEN TOPSPORTCOMMISSIE

*\* Zie belangenconflictregister onderaan*

Eerst worden de randvoorwaarden besproken.

Er is in dit geval een consensus om geen 2 personen van dezelfde club of organisatie op te nemen.

Het principe dat hierover gehanteerd wordt in de beleidscommissies wordt aldus consequent doorgetrokken.

De volgorde zoals beschreven in het Huishoudelijk Reglement wordt gehanteerd voor de volgorde van de stemming.

### 9.1 Atletenvertegenwoordiger:

Kandidaten: Cedric Van Branteghem (-/Golazo)

Cedric Van Branteghem is verkozen.

### 9.2 Trainersvertegenwoordiger:

Kandidaten: Tim Moriau (OEH), Ivo Hendrix (DCLA), Dirk De Maesschalck (AVLO), Peter Robbens (RCG), Michel Boels (ATLA)

Peter Robbens is verkozen.

### 9.3 Medische Commissie:

Voorlopig geen kandidaat. Wordt besproken op de eerstvolgende vergadering van deze commissie.

### 9.4 Clubvertegenwoordiger:

Kandidaten: Thomas De Bock (OEH), Paul Thys (SGOL), Jos Van Roy (DCLA/Golazo), Johan Bienens (ACHL), Frank De Smedt (VAC)

Thomas De Bock en Frank De Smedt zijn verkozen.

## 10 KOMENDE VERGADERDATA RVB

- 24 juni
- 30 september

## 11 VARIA

- Vraag vanuit de Crosscup naar LBFA toe om het BK Masters te organiseren tgv. Het BK Veldlopen A.C. (daags voordien)  
Het probleem om een organisator te vinden geldt enkel voor de LBFA.  
Bovendien nemen de beste Masters meestal deel aan beide kampioenschappen en dat wordt moeilijk in dit geval om 2 dagen na elkaar te moeten lopen.  
Anderzijds kunnen wij ons moeilijk uitspreken over een regeling tussen Golazo en de LBFA in het jaar dat de LBFA moet inrichten.  
Standpunt VAL: indien beurt aan de VAL: géén samenwerking met Golazo indien een Vlaamse club kandideert voor de organisatie

### BELANGENCONFLICT REGISTER

Wanneer / Waar	Wie	Waarom	Actie
27/05/2019 Raad van Bestuur	Patrick Van Waes (AVLO), Tony Willaert (ACHL) en Ludwig Peetroons (OEH). Robin Ramakers (VAC) is niet aanwezig.	Overeenstemmende clubs bij bespreking en stemming kandidaten topsportcommissie	Zij verlaten de vergadering voor aanvang van de bespreking conform HR 2.1.10.7